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FOR IMMEDIATE RELEASE 
 
 

Quality Craft Opens U.S. Support Center 
New Chicagoland focal point centralizes North American support 

 
Vancouver, Canada (October 2019) – Quality Craft, an innovative building products company focused 
on storage, outdoor living, and flooring products, is proud to announce the opening of its U.S. Support 
Center in Romeoville, IL on October 24. 
 
“We continue our pursuit to offer world-class service to our customers by centralizing our U.S. Support 
Center,” said Dennis Hale, President of Quality Craft. “The new facility will allow Quality Craft to 
significantly improve operational efficiencies while becoming the global hub for our product development 
and marketing efforts.” 
 

	
Members of the Quality Craft team along with local officials at the 

Thursday, October 24 grand opening of the company’s new U.S. Support Center. 
 
   
Among its many uses, the new building will also act as Quality Craft’s primary U.S. Fulfillment Center, 
where all domestic shipments, eCommerce and consumer service activities will take place in addition to 
containing the company’s primary product Showroom.  

 
 
 

-more- 



	

     #301 17750-

65A Avenue, Surrey, BC  Canada V3S 5N4 | T: 1-800-663-2252 | F: 604-575-1121 | E: service@qualitycraft.com 

Hale expressed his personal excitement over the opportunity the new facility will provide for its 
Montezuma, Blue Sky and Admira brands, and future opportunities: “As we continue to strategically grow 
our brand portfolio, the location positions us perfectly to support the ever-changing North American 
consumer goods marketplace.” 
 
At an official ribbon-cutting ceremony held on Thursday, October 24, members of the Quality Craft team 
were joined by John Noak, Mayor of Romeoville, the Romeoville High School Marching Spartan Drumline 
and members of the Romeoville community.  
 

	
Dennis Hale, President of Quality Craft (center, grey jacket),  

John Noak, Mayor of Romeoville (to the left of Hale), John Lee (Chairman of Collins Co.)  
and members of the Quality Craft team take the lead cutting the ribbon on  

Quality Craft’s new U.S. Support Center. 
 
 
The facility will be led by Jolene Infante, General Manager of U.S. Support Center, Quality Craft. 
 
Members of the media looking to learn more about Quality Craft or to set up an interview about the brand 
or its new U.S. support center, please contact Kristen Jenkins at kjenkins@stonerbunting.com. 
 
 
About Quality Craft:  
Since 1984, Quality Craft has serviced the needs of the consumer and retail partners, delivering quality 
products at competitive prices. With more than three decades of experience in over 100 different product 
categories, we have fostered long term relationships with a wide variety of manufacturing partners. 
Quality Craft has developed a functional expertise to be nimble, respond to the market trends and find 
innovative product solutions with effective manufacturing and certifications. 
 
Today, Quality Craft directs its product development focus on three key categories: storage, outdoor 
living, and flooring through its three product brands: Montezuma, Blue Sky and Admira. Please visit 
http://www.montezumastorage.com and https://www.blueskyoutdoorliving.com to learn more about 
Quality Craft’s brands. 
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POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 
 
 

Quality Craft ouvre un centre de soutien américain 
Le nouveau point focal de Chicagoland centralise le soutien nord-américain  

 
Vancouver, Canada (octobre 2019) — Quality Craft, une entreprise de produits de construction 
novatrice axée sur les produits de stockage, de vie en plein air et de revêtement de sol, est fière 
d’annoncer l’ouverture de son centre de soutien américain à Romeoville, dans l’Illinois, le 24 octobre. 
 
« Nous poursuivons notre objectif d’offrir un service de classe mondiale à nos clients en centralisant notre 
centre de soutien américain », a déclaré Dennis Hale, président de Quality Craft. « Les nouvelles 
installations permettront à Quality Craft d’améliorer considérablement son efficacité opérationnelle tout en 
devenant le carrefour mondial de nos efforts de développement et de marketing de produits. »  
 
 

	
Des membres de l’équipe Quality Craft et des représentants locaux lors de la grande ouverture  

du nouveau centre de soutien américain de la société, le jeudi 24 octobre. 
 

   
Parmi ses nombreux usages, le nouveau bâtiment servira également de centre de traitement des 
commandes américain principal de Quality Craft, où toutes les expéditions domestiques, le commerce 
électronique et les activités de service à la clientèle auront lieu, en plus de contenir la principale salle 
d’exposition des produits de la société. 
 

-plus- 
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Hale a exprimé son enthousiasme personnel pour l’occasion que le nouvel établissement offrira à ses 
marques Montezuma, Blue Sky et Admira, ainsi que pour les occasions futures : « Alors que nous 
continuons à développer de manière stratégique notre portefeuille de marques, l’emplacement nous 
positionne parfaitement pour soutenir le marché nord-américain des biens de consommation	en 
constante évolution. » 
 
Le jeudi 24 octobre, lors de la cérémonie d’inauguration officielle, le maire de Romeoville, John Noak, le 
Romeoville High Marching Spartan Drumline et des membres de la communauté de Romeoville se sont 
joints aux membres de l’équipe de Quality Craft. 
 
 

	
Dennis Hale, président de Quality Craft (au centre, veste grise), 

John Noak, maire de Romeoville (à gauche de Hale), John Lee (président de Collins Co.) 
et des membres de l’équipe de Quality Craft prennent les devants au moment de couper le ruban au  

nouveau centre de soutien américain de Quality Craft. 
 

 
L’installation sera dirigée par Jolene Infante, directrice générale du Centre d’assistance américain de 
Quality Craft. 
 
Les membres des médias qui souhaitent en savoir plus sur Quality Craft ou qui désirent organiser une 
entrevue au sujet de la marque ou du nouveau centre de soutien américain de	Quality Craft, peuvent 
communiquer avec Kristen Jenkins à : kjenkins@stonerbunting.com. 
 
 
À propos de Quality Craft :  
Depuis 1984, Quality Craft répond aux besoins des consommateurs et des partenaires détaillants en 
proposant des produits de qualité à des prix compétitifs. Forts de plus de trois décennies d’expérience 
dans plus de 100 catégories de produits différentes, nous avons cultivé des relations à long terme avec 
un large éventail de partenaires de fabrication. Quality Craft a développé une expertise fonctionnelle qui 
lui permet d’être agile, de répondre aux tendances du marché et de trouver des solutions de produits 
innovantes avec une fabrication et des certifications effectives. 
 
Aujourd’hui, Quality Craft concentre ses activités de développement de produits sur trois catégories 
principales : le stockage, la vie à l’extérieur et les revêtements de sol, par le biais de ses trois marques de 
produits : Montezuma, Blue Sky et Admira. Visitez les sites http://www.montezumastorage.com et 
https://www.blueskyoutdoorliving.com pour en savoir plus sur les marques de Quality Craft. 


